

浪漫蜜月 3 天 2 晚

Day 1 Welcome to Pattaya, Thailand

第一天：欢迎新人及嘉宾来泰国有着东方夏威夷之称的海滨城市芭提雅

13:00 welcome at Bangkok's Suvarnabhumi Airport . tour staff wait everybody at appointment.

13:00 在泰国所望纳普国际机场接站处等候欢迎尊贵的嘉宾

15:00 Go to hotel 5-star style rooms decorated franchise . And flowers in room And leisure Prepare a video, photo It consists of a groom hairdresser , makeup artist management team filmed outside.

15:00 入住别具风格的五星级酒店，房间内布满了鲜花和水果，并且播放着精心准备的化妆师和他们的团队的外拍景色。

16:00 Travel sightseeing Pattaya, Beach, Bali Hai see the sunset . With a luxury vehicle (can select Mercedes-Benz, Porsche).

16:00 乘豪华车到芭提雅的巴里海赏海景和落日（可以选择奔驰或保时捷）

19:00 Dinner buffet seafood The romantic atmosphere Along the beach honeymoon . For pleasure in a day of remembrance . (meal 1)

19:00 在浪漫的海滩享用精心准备的海鲜自助大餐

22:00 Back to Hotel.

22:00 返回酒店休息，独享浪漫的夜晚

Day 2 Go to Koh-kham

第二天 前往美丽的沙美岛

7.00-8.00 Good morning have breakfast in hotel (meal 2)

7:00-8:00 在酒店享用美味的早餐

9.30 Navy Marine Turtle Conservation Center

9:30 参观海军基地和海龟保育中心

11.00 Lunch at a restaurant 海军岛 . (meal 3)

11:00 在海军岛餐厅享用午餐

13.00 Tourism on the island of white sand beach for water activities , snorkeling, jet skiing , parachute .

13:00 嘉宾可以在细白的沙滩上戏水，或是进行丰富多彩的水上娱乐项目，包括：浮潜、滑水、跳伞等

19.00 Dinner buffet seafood (meal 4)

19:00 享用海鲜自助晚餐

22.00 Back to Hotel.

22:00 返回酒店休息

Day 3 Go to Wat Yanasangwararam Khao Chee Chan Buddha Image and Silverlake Vineyard.

第三天 前往九世皇庙-考齐禅金佛山-银湖葡萄园

7.00-8.00 Good morning have breakfast in hotel (meal 5)

7:00-8:00 在酒店享用美味早餐

9.00 Wat Yanasangwararam Khao Chee Chan Buddha Image and Silverlake Vineyard.

9:00 出发前往九世皇庙-考齐禅金佛山-银湖葡萄园

11.00-12.00 Lunch at a restaurant. (meal 6)

11:00-12:00 在餐厅享用午餐

13:00 Getting to the airport for departure

13:00 结束愉快浪漫的蜜月之行。